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Verslag Sprekersplein 11.09.2019
Stadstuinderij en het Kazernekwartier afdeling  RBRGRR

steller  AMJ Schoenmakers
doorkiesnummer  077 359 6156
e-mail s.schoenmakers@venlo.nl 
datum  12-09-2019

Aanwezig leden van alle fracties van de raad
Namens griffie Geert van Soest 
Namens college Wethouder Pollux
Ambtelijke bijstand 3 personen
Publieke tribune 10 personen
Tijdstip aanvang 19.00 – 19.15 uur 
Plaats Raadzaal, stadhuis Venlo

1. Opening en mededelingen
De voorzitter, Gerrit Schuurs, opent het Sprekersplein en heet iedereen van harte welkom. 
Hij deelt mede, dat er volgens de spelregels van het Sprekersplein voor elke inspreker 5 
minuten beschikbaar is waarna het mogelijk is voor de leden van de raad om vragen te 
stellen aan de inspreker(s).

2. Inspreker 2- 5S913 VE VENL 077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL
De heer H. van der Schoor en mevrouw M. van der Linden, Stadstuinderij Venlo

3. Eerste reactie fracties
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties

Fractie Reactie/vraag aan de inspreker
CDA, de heer Tom Verhaegh Vraag: is er contact (geweest) met het 

college en wat is de actuele status hiervan?

Antwoord: er is regelmatig contact met het 
college, we proberen de sessies die worden 
georganiseerd bij te wonen, maar omdat de 
raad beslist, willen we de raad ook 
informeren.

50PLUS, mevrouw Natascha Kroonstuiver Vraag: u geeft uw doestellingen aan en het 
aantal vrijwilligers. Is de huidige ruimte 
voldoende voor u en de vrijwilligers?

Antwoord: voor de huidige bemensing is het 
is er voldoende ruimte. Maar in de toekomst 
is er veel meer mogelijk en dan is er meer 
ruimte nodig. 
Momenteel is er een kleine ruimte voor de 
vrijwilligers, een grotere ruimte zou idealer 
zijn. 

EENLokaal, de heer Luud Pieko Vraag: u gaf aan dat het vier jaar duurt om 
een stabiele grond te creëren, betekent dit 
dat u liever op de huidige locatie blijven?

Antwoord: dat is onze eerste optie. 
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CDA, mevrouw Miriam Duckers Vraag: zijn er zaken die op het huidige 
terrein kunnen verbeteren? Bijvoorbeeld aan 
veiligheid. 

Antwoord: omdat het een openbare locatie 
zijn gevestigd, heeft iedereen toegang tot het 
terrein. Er is in het verleden sprake geweest 
van een onveilig gevoel, wanneer er 
bijvoorbeeld een onbekend iemand besloot 
de nacht door te brengen in de kas. 

Investeren in een beter hek of betere 
toegang is niet handig, omdat het niet zeker 
is of dit onze definitieve plek is. 

4. Afspraken
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden:
1. bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of;
2. betrekken bij de woordvoering zodra het onderwerp op de agenda van de raad staat of;
3. voor kennisgeving aannemen.

Fractie Afspraken 1e 
inspreker

VVD -
CDA 1
PVDA 1
GroenLinks 1
EENLokaal 1
PVV 1
D66 1
SP 1
50PLUS 1
Oruç -

5. Bijdragen Sprekersplein
De bijlagen vindt u terug in iBabs onder agendapunt 1 van de Oordeels- en Besluitvormende 
raadsvergadering d.d. 11.09.2019. 


